
 

Βουλευτής Ανατολικής Αττικής – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

Αθήνα, 8 Νοεμβρίου 2022 

Ε Π Ι Κ Α Ι Ρ Η  Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η  
 
                                                                  
Προς:  Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 κ. Κ.Καραμανλή 

 
ΘΕΜΑ: «Επέκταση του προαστιακού προς Λαύριο και Ραφήνα» 

 

Η επέκταση του προαστιακού προς Λαύριο και Ραφήνα αποτελεί το μεγαλύτερο αναπτυξιακό 

έργο για την Ανατολική Αττική. 

 

Για τον λόγο αυτό, το ενδιαφέρον των πολιτών είναι μεγάλο, αφού όπως αναμένεται θα 

αλλάξει σε θετική κατεύθυνση τα δεδομένα της περιοχής. 

 

Κατόπιν τούτου, κύριε Υπουργέ ερωτάστε: 

 

1. Σε ποια φάση βρίσκεται η επέκταση του προαστιακού; 

2. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης των κυβερνητικών σχεδίων για την 

Ανατολική Αττική; 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΒΛΑΧΟΣ 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

150

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/11/2022

Ώρα κατάθεσης:

10:18'




